



Date: 29/01/2025

ALG/CO/07/2025 إشارة:

التاريخ: 2025/01/29

Dear/ Boursa Kuwait Company
Greeting,السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of Material Information
about signing a Market Maker Agreement
with Kuwait Investment Company (KIC)**

**الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية بشأن توقيع
إتفاقية صانع سوق مع الشركة الكويتية للاستثمار**

With reference to the above subject, and according to requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Disclosure of Material Information Form, about signing a Market Maker Agreement with Kuwait Investment Company (KIC).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، بشأن توقيع إتفاقية صانع سوق مع الشركة الكويتية للاستثمار.

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Vice Chairman
& CEO

نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	29/01/2025	التاريخ:
Name of The Listed Company:	اسم الشركة المدرجة:	
Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG	شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم	
Material Information	المعلومات الجوهرية	
<p>We would like to notify you that Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) has signed a Market Maker Agreement with Kuwait Investment Company on Wednesday 29/01/2025.</p> <p>Under this agreement, Kuwait Investment company will provide market-maker services for the shares of Ali Alghanim Sons Automotive Company (K.S.C.P).</p>	<p>نود إفادتكم بأن شركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) قد قامت اليوم الأربعاء الموافق 2025/01/29 بتوقيع اتفاقية صانع سوق مع الشركة الكويتية للاستثمار.</p> <p>بموجب هذه الإتفاقية سوف تقوم الشركة الكويتية للاستثمار بتقديم خدمة صانع السوق على سهم شركة أولاد علي الغانم للسيارات.</p>	
Significant effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة	
-----	-----	